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Kommunens arbete kring skjutningarna i Linköping

Sluta skjut, som är ett samarbete mellan polis, kriminalvård, Malmö stad och Malmöbor i
organisationer och föreningar, är en insats som gett bra resultat för att minska det gängrelaterade
våldet i Malmö. Strategin bygger på en beprövad amerikansk modell, GVI
(gruppvåldsintervention), som visat goda resultat i våldsutsatta städer i USA.

De senaste veckorna har vår kommun drabbats av flera skjutningar, varav en där en tonårspojke
dog och en annan skadades allvarligt. Nu senast skedde det i Skäggetorp där en man avrättades.

Mot bakgrund av detta vill jag ställa två frågor till kommunstyrelsens ordförande:

- Anser kommunstyrelsens ordförande, Niklas Borg, att det skulle vara verkningslöst att
använda sig av Sluta skjut i Linköping?

- Är kommunstyrelsens ordförande, Niklas Borg, nöjd med kommunens närvaro för att
stärka tryggheten i Berga efter den senaste dödsskjutningen där?
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